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INTERPELLATION TILL ORDFÖRANDE I 
SAMHÄLLSBYGGNADSNÄMNDEN

Till KFs möte 2022-05-05 ställde jag en fråga angående 
uppfyllning av kanter längs nyasfalterad GC-väg Hyltebruk- 

Skärshult.

Jag uppfattade svaret som att det ”snart” skulle göras.

Nu, 26 juli, är det fortfarande inte gjort delen Stenhuggargatan 
-busshållplatsen Hallonvägen - där finns fortfarande kanter på 
mer än 9 cm, med stor risk för olyckor.

Nu undrar jag:

- kommer det att göras?
- hur ser rutinerna för uppföljning av utförda uppdrag ut?

Hyltebruk 2022-07-30
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